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SE.BRM.0002.12.2024 

 

Protokół nr 9 

 

IX Sesja RMiG Kórnik odbyła się 20 grudnia 2024 roku w sali posiedzeń Ratusza 

Bnińskiego, Kórnik, ul. Rynek 1. Obrady rozpoczęto o godzinie 14:00, a zakończono  

o godzinie 17:17 tego samego dnia.  

W posiedzeniu wzięło udział 21 radnych. 

Obecni: 

1. Anna Maria Andrzejewska 

2. Krzysztof Bajoński 

3. Maciej Brylewski 

4. Michał Buchwald 

5. Wojciech Fieduk 

6. Jarosław Janowski 

7. Iwona Kosmalska 

8. Marta Kowalczyk 

9. Adam Lewandowski 

10. Dorota Łuczak 

11. Robert Maliński 

12. Danuta Paluszkiewicz 

13. Magdalena Pawlaczyk 

14. Jerzy Rozmiarek 

15. Małgorzata Skrzypczak 

16. Sebastian Stein 

17. Andrzej Surdyk 

18. Piotr Szczepaniak 

19. Helena Świdurska 

20. Jerzy Walczyk 

21. Adam Zydroń 
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W obradach wzięli także udział: burmistrz Przemysław Pacholski, wiceburmistrz 

Sebastian Wlazły, skarbnik Katarzyna Szamałek, sekretarz Iwona Pawłowicz-

Napieralska, radca prawny Przemysław Barczyński, kierownicy i zastępcy kierowników 

wydziałów Urzędu MiG Kórnik. 

 

1. Część I ROBOCZA - Otwarcie sesji – stwierdzenie kworum i przedstawienie porządku 

obrad: 

Przewodnicząca Anna Maria Andrzejewska otworzyła IX Sesję Rady Miasta i Gminy 

Kórnik. Powitała zebranych. Przypomniała procedurę głosowania. Następnie 

poinformowała, że posiedzenie jest nagrywane i transmitowane w Internecie (zasady 

przetwarzania danych przedstawia Klauzula informacyjna wydana w związku  

z prowadzeniem transmisji i rejestracji nagrań Sesji Rady Miasta i Gminy Kórnik będąca 

załącznikiem do protokołu). Na podstawie listy obecności Przewodnicząca RMiG Kórnik 

stwierdziła, że w obradach uczestniczy 20 radnych (radna Magdalena Pawlaczyk spóźniła 

się na posiedzenie). Rada Miasta i Gminy Kórnik miała kworum i mogła podejmować 

prawomocne decyzje.  

Przewodnicząca Anna Maria Andrzejewska zapytała, czy zebrani mają uwagi  

do ogłoszonego wcześniej porządku obrad posiedzenia. Radca prawny Przemysław 

Barczyński zawnioskował o wprowadzenie do porządku obrad rozpatrzenia projektu 

uchwały w sprawie konsultacji społecznych w sprawie podziału sołectwa Błażejewo. 

Wyjaśnił, że z uwagi na rozstrzygnięcie nadzorcze wojewody w sprawie uchwały 

dotyczącej konsultacji podejmowanej na poprzedniej sesji, konieczna jest zmiana 

sposobu wejścia w życie zapisów uchwały. Kolejna propozycja wprowadzenia projektu 

uchwały dotyczyła zmian w składach osobowych komisji Rady Miasta i Gminy Kórnik,  

co było konsekwencją rezygnacji złożonych przez radnych. Wiceburmistrz Sebastian 

Wlazły zawnioskował o wprowadzenie projektu uchwały w sprawie sprostowania 

oczywistej omyłki pisarskiej w uchwale w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie  

od obowiązku przetargowego i zawarcie umowy sprzedaży nieruchomości położonych  

w Gądkach. 
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Głosowano w sprawie: 

wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie konsultacji społecznych  

w sprawie podziału sołectwa Błażejewo - jako punkt 7f. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Jerzy Rozmiarek, 

Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena 

Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (1) 

Magdalena Pawlaczyk 

 

Przewodnicząca Anna Maria Andrzejewska nie głosowała za pomocą systemu Esesja. 

 

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmian w składach 

osobowych komisji Rady Miasta i Gminy Kórnik  - jako punkt 7g. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Jerzy Rozmiarek, 

Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena 

Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (1) 

Magdalena Pawlaczyk 
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Głosowano w sprawie: 

wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie sprostowania oczywistej 

omyłki pisarskiej w uchwale w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego i zawarcie umowy sprzedaży nieruchomości położonych w Gądkach - jako 

punkt 7h 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Jerzy Rozmiarek, 

Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena 

Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (1) 

Magdalena Pawlaczyk 

 

Do obradujących dołączyła radna Magdalena Pawlaczyk. 

Od tego momentu w sesji uczestniczyło 21 radnych. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku obrad z przyjętymi zmianami. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena 

Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, 

Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 
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Radne Magdalena Pawlaczyk i Małgorzata Skrzypczak nie głosowały za pomocą systemu 

Esesja. 

 

Przyjęty dokument przedstawiał się następująco: 

1. część I ROBOCZA - Otwarcie sesji – stwierdzenie kworum i przedstawienie 

porządku obrad. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z VIII Sesji Rady Miasta i Gminy Kórnik. 

4. Informacje przewodniczącej rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Informacje burmistrza z działalności międzysesyjnej, w tym: 

 a) z wykonania przetargów, 

 b) z pozyskiwania środków pozabudżetowych, 

 c) z działalności Straży Miejskiej w Kórniku, 

 d) z prac Komisji Bezpieczeństwa. 

6. Sprawozdania komisji rady z prac w okresie międzysesyjnym. 

7. Rozpatrzenie projektów uchwał lub zajęcie stanowiska w następujących 

sprawach: 

 a) wydatków zamieszczonych w budżecie Miasta i Gminy Kórnik na 2024 rok 

niewygasających z upływem roku budżetowego, 

 b) określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości 

za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych, 

 c) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego i zawarcie 

umowy dzierżawy nieruchomości położonej w Kórniku, 

 d) zasad restrukturyzacji zadłużenia z tytułu zajmowania lokali wchodzących  

w skład mieszkaniowego zasobu Miasta i Gminy Kórnik, 

 e) ustalenia regulaminu określającego zasady i tryb korzystania ze świetlic 

wiejskich działających na terenie Miasta i Gminy Kórnik oraz upoważnienia 

Burmistrza Miasta i Gminy Kórnik do ustalenia opłat za korzystanie ze świetlic, 

 f) konsultacji społecznych w sprawie podziału sołectwa Błażejewo, 
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 g) zmian w składach osobowych komisji Rady Miasta i Gminy Kórnik, 

 h) sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w uchwale w sprawie wyrażenia 

zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego i zawarcie umowy sprzedaży 

nieruchomości położonych w Gądkach. 

8. Interpelacje. 

9. Zapytania. 

10. Wnioski radnych. 

11. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

12. Część II - budżetowa. 

 a) prezentacja projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2037 

oraz projektu budżetu dla Miasta i Gminy Kórnik na 2025 rok - Burmistrz Miasta  

i Gminy Kórnik, 

 b) przedstawienie opinii RIO w Poznaniu na temat projektu WPF Miasta i Gminy 

Kórnik na lata 2025 - 2037 oraz budżetu Miasta i Gminy Kórnik na 2025 rok, 

 c) przedstawienie opinii Komisji Budżetu i Finansów nt. budżetu Miasta i Gminy 

Kórnik na 2025 rok, 

 d) dyskusja nad projektem budżetu oraz WPF, 

 e) rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta i Gminy Kórnik na lata 2025-2037, 

 f) rozpatrzenie projektu uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na 2025 rok. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Poznańskiemu. 

14. Wolne głosy i wnioski. Informacje. 

15. Zakończenie sesji. 

 

2. Wybór sekretarza obrad: 

Na sekretarza obrad wybrano radną Dorotę Łuczak. 

Głosowano w sprawie: 

wyboru sekretarza obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy 

Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, 

Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dorota Łuczak 

 

3. Przyjęcie protokołu z VIII Sesji Rady Miasta i Gminy Kórnik: 

Dokument jest załącznikiem do protokołu.  

Nie zgłoszono uwag.  

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z VIII Sesji Rady Miasta i Gminy Kórnik. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena 

Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, 

Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

   

4. Informacje przewodniczącej rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym: 

Informacje są załącznikiem  do protokołu. 

Nie zadano pytań.  
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5. Informacje burmistrza z działalności międzysesyjnej: 

Wiceburmistrz Sebastian Wlazły omówił najistotniejsze punkty ze sprawozdania  

z działalności międzysesyjnej (dokument załączony do protokołu). Burmistrz Przemysław 

Pacholski poinformował o wynikach badania natężenia ruchu na promenadzie  

im. Wisławy Szymborskiej. Od listopada 2023 roku do października 2024 roku ścieżką 

poruszało się 400 tys. osób, najwięcej w maju 2024: 59.400 i sierpniu 2024: 58.759. 

Przewodnicząca Anna Maria Andrzejewska pogratulowała zdobytego wyróżnienia  

(p. 10.). Następnie poprosiła o rozszerzenie informacji z punktów 11. i 17. Wiceburmistrz 

Sebastian Wlazły wyjaśnił (do p. 10.), że dwutorowa napowietrzna linia 

elektroenergetyczna 110 kV w relacji GPZ Nagradowice - RS Garaszewo przez teren 

gminy Kórnik będzie przechodziła w Żernikach, między drogami A2 i S11, nad gruntami 

KOWR. Zadanie obejmuje modernizację istniejącej linii. Odnośnie p. 17. wiceburmistrz 

powiedział, że firma Panattoni Europe chce inwestować na terenie Poznania,  

ale podejmuje działania w sprawie budowy ronda w rejonie ulic Składowej, Magazynowej, 

Przemysłowej w Koninku.  

Radny Maciej Brylewski zapytał o ryzyko dla gmin związane z wprowadzeniem systemu 

kaucyjnego na opakowania (p.1.). Burmistrz Przemysław Pacholski wyjaśnił, że ryzykiem 

jest zmniejszenie strumienia plastiku – butelek, przy jednoczesnym zachowaniu zasad 

odbioru odpadów. System będzie droższy w utrzymaniu. Wiceburmistrz Sebastian Wlazły 

dodał, że większość gmin nie spełni procentowego wymogu poziomu odzysku surowców. 

Poinformował, że Związek Miast Polskich zabiega o równoczesne wprowadzenie 

systemów: kaucyjnego i rozszerzonej odpowiedzialności producentów.  

Drugie pytanie radnego dotyczyło punktu 19: jaki pomysł zagospodarowania terenu  

w Kórniku – Bninie między ulicami Kościelną i Cmentarną wybrano na spotkaniu. 

Burmistrz Przemysław Pacholski wyjaśnił, że spotkanie odbyło się z inicjatywy 

mieszkańców i proboszcza, dotyczyło budynku zlokalizowanego za biblioteką publiczną. 

Burmistrz zaproponował wykupienie budynku przez gminę, modernizację i stworzenie filii 

DIM. 

Radny Maciej Brylewski zapytał, czy budowa instalacji wytwarzania i dystrybucji 

biometanu (p.8.) przyczyni się do obniżenia kosztów recyklingu oraz jak gaz będzie 

wykorzystywany. Burmistrz odpowiedział, że analizowane są różne scenariusze. Wskazał 
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na rozważaną możliwość zmiany zagospodarowania odpadów, np. segregacja odpadów 

w punkcie przeładunkowym i wożenia danej frakcji tam, gdzie będzie najkorzystniej.  

Radny Piotr Szczepaniak pogratulował sukcesu jarmarku bożonarodzeniowego (p. 21.). 

Burmistrz podziękował za gratulacje. Podkreślił, że wydarzenie jest wyjątkowe, ponieważ 

przygotowywane jest „własnymi siłami”. Podziękował pracownikom, przedsiębiorcom  

i  członkom stowarzyszeń za zaangażowanie.  

 

5a) Sprawozdanie z wykonania przetargów: 

Sprawozdanie, będące załącznikiem do protokołu, odczytała sekretarz Iwona Pawłowicz 

– Napieralska. 

Radny Adam Zydroń zapytał, czy zostaną przeprowadzone konsultacje społeczne 

dotyczące modernizacji biblioteki publicznej (p. 9.). Podkreślił, że jest to miejsce ważne 

dla społeczności lokalnej. Burmistrz Przemysław Pacholski powiedział, że w zadanie 

zaangażowana jest dyrektor biblioteki, która ma największą wiedzę nt. potrzeb  

i uwarunkowań. Radny Adam Zydroń wyjaśnił, że miał na myśli zagospodarowanie terenu 

wokół budynku. Przypomniał wniosek o wprowadzenie środków do budżetu gminy  

na stworzenie placu zabaw przy bibliotece. Burmistrz podkreślił, że radni reprezentują 

mieszkańców i ich wolę. Powiedział, że radni mogą przyjąć wniosek o budowę placu 

zabaw. Dodał, że oceniając skalę wykorzystania placów zabaw, można przyjąć,  

że  wniosek jest słuszny. Burmistrz wskazał, że jest wykonawcą woli rady. Radny Adam 

Lewandowski podziękował za przeznaczenie pieniędzy na modernizację biblioteki 

publicznej i poparł wniosek radnej Małgorzaty Skrzypczak o budowę placu zabaw przy 

obiekcie. Radny Maciej Brylewski powiedział, że teren między biblioteką a promenadą/ 

jeziorem Kórnickim jest cenny i należy zastanowić się nad jego przeznaczeniem. 

Podkreślił, że warto rozmawiać. Radna Małgorzata Skrzypczak wskazała,  

że w omawianej części miasta potrzebny jest plac zabaw, tym bardziej, że sąsiedni będzie 

remontowany. Wyraziła nadzieję na realizację zadania za biblioteką. Radny Adam Zydroń 

powtórzył, że w jego opinii konsultacje społeczne są potrzebne. Burmistrz Przemysław 

Pacholski zaznaczył, że postepowanie przedstawione w sprawozdaniu dotyczy tylko 

budynku. Powtórzył, że decyzje należą do rady. 

  



PROJEKT 

10 
 

5b) Sprawozdanie z pozyskiwania środków pozabudżetowych: 

Dokument jest załączony do protokołu.  

Nie zadano pytań.  

  

5c) Sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej w Kórniku: 

Dokument jest załączony do protokołu.  

Nie zadano pytań.  

  

5d) Sprawozdanie z prac Komisji Bezpieczeństwa: 

Dokument jest załączony do protokołu.  

Nie zadano pytań.  

  

6. Sprawozdania komisji rady z prac w okresie międzysesyjnym: 

Dokumenty są załączone do protokołu.  

Nie zadano pytań.  

 

7. Rozpatrzenie projektów uchwał lub zajęcie stanowiska w następujących sprawach: 

Dokumenty są załącznikami do protokołu. 

  

7a) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wydatków zamieszczonych w budżecie 

Miasta i Gminy Kórnik na 2024 rok niewygasających z upływem roku budżetowego: 

Pozytywna pinia K.BiF. 

Kierownik Joanna Grzybowska wyjaśniła, że od momentu zaopiniowania projektu przez 

K.BiF (12.12.2024) niektóre z zadań zostały częściowo rozliczone. Jest to powód 

przedstawienia radnym poprawionego projektu uchwały.  

Głosowano w sprawie: 

wydatków zamieszczonych w budżecie Miasta i Gminy Kórnik na 2024 rok 

niewygasających z upływem roku budżetowego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 



PROJEKT 

11 
 

ZA (21) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena 

Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, 

Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

Uchwała nr IX/134/2024 

  

7b) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat 

ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych: 

Pozytywna pinia K.ROŚ. 

Głosowano w sprawie: 

określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi 

w zakresie odbierania odpadów komunalnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena 

Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, 

Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

Uchwała nr IX/135/2024 

 

Radna Małgorzata Skrzypczak nie głosowała za pomocą systemu Esesja. 

 

7c) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie  

od obowiązku przetargowego i zawarcie umowy dzierżawy nieruchomości położonej  

w Kórniku: 
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Pozytywna pinia K.BiF. 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego i zawarcie umowy 

dzierżawy nieruchomości położonej w Kórniku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena 

Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, 

Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

Uchwała nr IX/136/2024 

  

7d) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad restrukturyzacji zadłużenia z tytułu 

zajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Miasta i Gminy Kórnik: 

Pozytywna pinia K.BiF. 

Radny Adam Zydroń zapytał, czy przepisy pozwalają na odpracowanie zadłużenia. 

Wiceburmistrz Sebastian wlazły odpowiedział, że tak. 

Głosowano w sprawie: 

zasad restrukturyzacji zadłużenia z tytułu zajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Miasta i Gminy Kórnik. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena 
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Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, 

Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

Uchwała nr IX/137/2024 

  

7e) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określającego zasady 

i tryb korzystania ze świetlic wiejskich działających na terenie Miasta i Gminy Kórnik  

oraz upoważnienia Burmistrza Miasta i Gminy Kórnik do ustalenia opłat za korzystanie  

ze świetlic: 

Pozytywna pinia K.ROŚ. 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia regulaminu określającego zasady i tryb korzystania ze świetlic wiejskich 

działających na terenie Miasta i Gminy Kórnik oraz upoważnienia Burmistrza Miasta  

i Gminy Kórnik do ustalenia opłat za korzystanie ze świetlic. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena 

Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, 

Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

Uchwała nr IX/138/2024 

  

7f) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie konsultacji społecznych w sprawie podziału 

sołectwa Błażejewo: 

Nie podjęto dyskusji. 

Głosowano w sprawie: 

konsultacji społecznych w sprawie podziału sołectwa Błażejewo. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 



PROJEKT 

14 
 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, 

Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena 

Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (1) 

Danuta Paluszkiewicz 

Uchwała nr IX/139/2024 

  

7g) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  zmian w składach osobowych komisji Rady 

Miasta i Gminy Kórnik: 

Nie podjęto dyskusji. 

Głosowano w sprawie: 

zmian w składach osobowych komisji Rady Miasta i Gminy Kórnik. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena 

Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, 

Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

Uchwała nr IX/140/2024 

  

7h) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej 

w uchwale w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego  

i zawarcie umowy sprzedaży nieruchomości położonych w Gądkach: 

Nie podjęto dyskusji. 
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Głosowano w sprawie: 

sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w uchwale w sprawie wyrażenia zgody  

na odstąpienie od obowiązku przetargowego i zawarcie umowy sprzedaży nieruchomości 

położonych w Gądkach 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena 

Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, 

Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

Uchwała nr IX/141/2024 

  

8. Interpelacje: 

Dokumenty są załącznikami do protokołu. 

Interpelacje złożyli radni: 

- Andrzej Surdyk w sprawie przystanku autobusowego na ulicy Brzozowej/ Pod Dębem  

w Gądkach, 

- Jerzy Walczyk i Sebastian Stein w sprawie ścieżki pieszo-rowerowej wzdłuż ulic Leśny 

Zakątek, Mieczewskiej w Kamionkach, 

- Jerzy Walczyk i Sebastian Stein w sprawie budowy chodnika przy Orliku w Kamionkach, 

- Jerzy Walczyk w sprawie budowy ścieżki pieszo-rowerowej w ulicy Kwiatowej  

w Kamionkach, 

- Marta Kowalczyk w sprawie budowy drogi przy ul. Malczewskiego w Szczytnikach.  

  

9. Zapytania: 

Radny Adam Zydroń zapytał ile drzew zostało usuniętych w związku z modernizacją  

ul. Zwierzynieckiej w Kórniku – Bninie. Kierownik Joanna Grzybowska odpowiedziała,  
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że wycięto 6 lip i 15 innych drzew i krzewów, głównie przy ogrodach działowych  

oraz przy wjazdach na ulicę. 

Radna Magdalena Skrzypczak zapytała, czy radni mogą odwiedzić schronisko  

dla zwierząt w Skałowie. Drugie pytanie radnej dotyczyło możliwości przedłużenia 

jarmarku światecznefgo w Kórniku do trzech dni.  Wiceburmistrz Sebastian Wlazły 

odpowiedział, że radni mogą pojechać do schroniska, np. w ramach posiedzenia Komisji 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska. W sprawie jarmarku sekretarz Iwona Pawłowicz – 

Napieralska wyjaśniła, że już dwa razy jarmark trwał od piątku do niedzieli. Pierwszego 

dnia nie było znaczącego zainteresowania. Ponadto, zwracając uwagę na fakt,  

że pracownicy gminy i członkowie stowarzyszeń są odpowiedzialni za większość prac 

przygotowawczych, przeprowadzenie jarmarku, wszystkich atrakcji i sprzątanie,  

nie zaniedbując przy tym obowiązków służbowych, zorganizowanie trzydniowej imprezy 

jest trudne. Radni złożyli gratulacje z okazji sukcesu, jakim okazał się jarmark. 

Radny Wojciech Fieduk zapytał o możliwość częstszego wywozu odpadów 

segregowanych oraz, czy szacowano wzrost kosztów z tego powodu. Burmistrz 

Przemysław Pacholski powiedział, że oszacowanie różnicy nie jest problemem. 

Symulacja zostanie przekazana Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

  

10. Wnioski radnych: 

Dokumenty są załącznikami do protokołu. 

Wnioski złożyli radni: 

- Sebastian Stein w sprawie wiaty rowerowej przy SP Kamionki, 

- Jerzy Walczyk i  Sebastian Stein w sprawie korekty posadowienia słupków na ścieżce 

pieszo-rowerowej w Kamionkach, 

- Anna Maria Andrzejewska w sprawie oznakowania promenady nad jeziorem Kórnickim, 

- Anna Maria Andrzejewska w sprawie progów zwalniających na ulicach Platanowej  

i  Klonowej w Kamionkach. 
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11. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski radnych: 

Dokumenty są załącznikami do protokołu. 

Radny Adam Zydroń zwrócił uwagę na wskazywane problemy z aplikacją Mobilet,  

z powodu których nie można wprowadzić zróżnicowania opłat w związku  

z wprowadzeniem Kórnickiej Karty Mieszkańca. Następnie radny zwrócił uwagę  

na możliwość stosowania opłat na parkingu przy ul. Prowent w Kórniku. Powiedział,  

że przy opłacie 7 zł za godzinę, dla 100 miejsc parkingowych, do budżetu gminy 

wpływałoby około pół miliona zł rocznie, a zakup systemu do obsługi zwróciłby się w ciągu 

miesiąca. Radny zawnioskował o jak najszybsze uruchomienie opłat, w tym zapewnienie 

darmowego użytkowania przez mieszkańców. Radny Adam Zydroń zapytał także jakie 

oznaczenia będą na punktach, które wprowadziły ofertę dla posiadaczy KKM i jakie  

są oferty. Burmistrz Przemysław Pacholski zauważył, że wniosek radnego powinien  

być przedyskutowany i głosowany. Radny powiedział, że sprawę podniesie podczas 

posiedzenia komisji. Wiceburmistrz Sebastian Wlazły powiedział, że oferty współpracy  

w ramach systemu KKM wysyłane są do kolejnych przedsiębiorców. 

  

12. Część II - budżetowa. 

  

12a) Prezentacja projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2037 oraz 

projektu budżetu dla Miasta i Gminy Kórnik na 2025 rok - Burmistrz Miasta i Gminy Kórnik: 

Prezentację, która jest załącznikiem do protokołu, omówił burmistrz Przemysław 

Pacholski.  

  

12b) Przedstawienie opinii RIO w Poznaniu na temat projektu WPF Miasta i Gminy Kórnik 

na lata 2025 - 2037 oraz budżetu Miasta i Gminy Kórnik na 2025 rok: 

Dokumenty, będące załącznikiem do protokołu, przedstawiła skarbnik Katarzyna 

Szamałek. 
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12c) Przedstawienie opinii Komisji Budżetu i Finansów nt. budżetu Miasta i Gminy Kórnik 

na 2025 rok: 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów przedstawił opinię, która jest załącznikiem 

do protokołu. 

  

12d) Dyskusja nad projektem budżetu oraz WPF: 

Radny Maciej Brylewski przedstawił opinię Klubu Radnych Kórnickiego Forum 

Obywatelskiego nt. projektów. Dokument jest załącznikiem do protokołu. 

Radny Wojciech Fieduk, w imieniu mieszkańców Dachowy zapytał, o jaką kwotę 

dofinansowania do budowy ul. Wiatrakowej aplikuje urząd. Następnie zauważył,  

że w projektach zabrakło zabezpieczenia środków na drogę spinającą układ 

komunikacyjny Dachowy. Poprosił o wprowadzenie środków w nadchodzących korektach 

budżetu i wpf, podkreślając, że jest to kluczowa inwestycja dla miejscowości.  

Radny wyraził nadzieję na realizację boiska, w razie pozyskania dodatkowych środków. 

Radny Wojciech Fieduk zaznaczył, że Dachowa szybko się rozwija i wyraził sprzeciw  

w związku z przesunięciem o rok środków na ścieżkę pieszo – rowerową  

do Szczodrzykowa. Zauważył, że pewne propozycje wydatków budzą kontrowersje  

i środki można przesunąć na inne zadania. Radny zaznaczył, że budżet gminy powinien 

odzwierciedlać prawdziwe potrzeby mieszkańców.  

Radny Michał Buchwald podziękował w imieniu mieszkańców Radzewa za podjęcie 

pierwszych kroków w celu powstania sieci wodociągowej. Radny zwrócił uwagę  

na rozbudowę szkoły podstawowej – obecnie trwają rozmowy dotyczące pozyskania 

gruntu. Podziękował za budowę boiska. Zwrócił uwagę, że mieszkańcy wszystkich 

miejscowości potrzebują budowy dróg, ale trzeba przestrzegać harmonogramu.  

Radny Sebastian Stein zapytał jaka inwestycja kryje się pod nazwą Centrum Kultury  

w Kórniku. Burmistrz Przemysław Pacholski wyjaśnił, że jest to trzeci budynek kompleksu 

Oaza. Wg koncepcji przeznaczony na salę widowiskową, kręgielnię i bibliotekę. Burmistrz 

podkreślił, że KCRiS jest intensywnie wykorzystywane i potrzebuje więcej miejsca,  

w tym na zajęcia oferowane przez stowarzyszenia. Zdecydowano, że biblioteka publiczna 

nie będzie przeniesiona do nowego budynku.  
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Magdalena Pawlaczyk. 

Od tego momentu w sesji uczestniczyło 20 radnych. 

 

Radny Maciej Brylewski odniósł się do propozycji instalacji napisu „Kórnik” . Zauważył,  

że warto wysłuchać opinii mieszkańców na ten temat. Burmistrz powiedział, że propozycja 

może być przedyskutowana na posiedzeniu K.IRiPP.  Radny Maciej Brylewski zwrócił 

uwagę na budowę ul. Leśnej w Czołowie. Powiedział, że szanuje harmonogram budowy 

dróg, ale w Czołowie na 2025 rok zaplanowano tylko jedną inwestycję, za 200 tys. zł. 

Radny zaproponował burmistrzowi, by zastanowił się, czy w lutowej korekcie budżetu 

będzie możliwe przeznaczenie środków na projekt ulicy w Czołowie.  

Radny Adam Zydroń zwrócił uwagę, że nowa szkoła w Kórniku – Bninie będzie także 

placówką dla dzieci z innych miejscowości, jest zatem inwestycją ponadlokalną. 

Wiceburmistrz Sebastian Wlazły zwrócił uwagę na wzrost wpływów z tytułu podatku  

od nieruchomości. Następnie zaznaczył, że MiG Kórnik otrzymała nagrodę dla gminy  

w Województwie Wielkopolskim, w której zapewniono miejsca dzieciom w żłobkach. 

Wiceburmistrz dodał także, że odbywa się wiele spotkań w ramach Centrum Obsługi 

Gospodarki, co zaowocuje kolejnymi inwestycjami.  

Przewodnicząca Anna Maria Andrzejewska pozytywnie oceniła projekty budżetu i wpf. 

Uznała, że dokumenty są dobrze przygotowane, a wpływy i wydatki zbilansowane. Gmina 

będzie miała środki na zabezpieczenie wydatków związanych z oświatą  

i 159 inwestycjami. Przewodnicząca, zwracając uwagę na komentarze na portalach 

społecznościowych powiedziała, że należy rozwijać turystykę i czerpać z niej korzyści. 

 

12e) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

i Gminy Kórnik na lata 2025-2037: 

Projekt i autopoprawki są załącznikami do protokołu. Skarbnik Katarzyna Szamałek 

omówiła autopoprawkę II.  

 Głosowano w sprawie: 

autopoprawki I do Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Kórnik na lata 2025-

2037. 

Wyniki głosowania 
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ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Jerzy Rozmiarek, 

Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena 

Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (1) 

Magdalena Pawlaczyk 

  

Głosowano w sprawie: 

autopoprawki II do Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Kórnik na lata 2025-

2037. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata 

Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, 

Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Wojciech Fieduk 

NIEOBECNI (1) 

Magdalena Pawlaczyk 

  

Głosowano w sprawie: 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Kórnik na lata 2025-2037  

z autopoprawkami. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian 

Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Wojciech Fieduk, Robert Maliński, Helena Świdurska 

NIEOBECNI (1) 

Magdalena Pawlaczyk 

Uchwała nr IX/142/2024 

  

12f) Rozpatrzenie projektu uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na 2025 rok: 

Projekt i autopoprawka są załącznikami do protokołu. Skarbnik Katarzyna Szamałek 

przedstawiła autopoprawkę.   

 Głosowano w sprawie: 

autopoprawki do  uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na 2025 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian 

Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Wojciech Fieduk, Robert Maliński, Helena Świdurska 

NIEOBECNI (1) 

Magdalena Pawlaczyk 



PROJEKT 

22 
 

  

Głosowano w sprawie: 

uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na 2025 rok z autopoprawką. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Jerzy Rozmiarek, Małgorzata Skrzypczak, Sebastian 

Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Wojciech Fieduk, Robert Maliński, Helena Świdurska 

NIEOBECNI (1) 

Magdalena Pawlaczyk 

Uchwała nr IX/143/2024 

  

Burmistrz Przemysław Pacholski podziękował za przyjęcie budżetu. Zaznaczył, że ważne 

jest, że obecni na sali zgadzają się co do priorytetowych zapisów. Powiedział, że różnice 

w opiniach dotyczących szczegółów można przedyskutować.  

 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Poznańskiemu: 

Projekt jest załącznikiem do protokołu.  

Głosowano w sprawie: 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Poznańskiemu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 
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Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Jerzy Rozmiarek, 

Małgorzata Skrzypczak, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena 

Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (1) 

Magdalena Pawlaczyk 

Uchwała nr IX/144/2024 

 

14. Wolne głosy i wnioski. Informacje: 

Radny Michał Buchwald przekazał podziękowania dla burmistrzów, które odebrał podczas 

gali UKS Radzevia Radzewo. 

  

Radna Marta Kowalczyk oddała możliwość wypowiedzenia się mieszkańcom: 

Mieszkaniec Szczytnik zwrócił uwagę na problem z odprowadzeniem wody deszczowej  

z drogi w miejscowości. Poprosił o zorganizowanie spotkania w tej sprawie. Burmistrz 

Przemysław Pacholski poinformował, że mieszkańcy podnosili problem podczas  

jego dyżuru. Zachęcił do skorzystania z możliwości spotkania podczas dyżurów 

burmistrzów w poniedziałki, w godzinach 10:00 – 14:00 i wtorki, w godzinach 14:00 – 

16:00.  

Radna Marta Kowalczyk przekazała życzenia świąteczne i noworoczne od sołtysa 

Koninka i podziękowała pracownikom Biura Rady MiG Kórnik za współpracę.  

 

Radna Danuta Paluszkiewicz poinformowała, że ze względu na ferie zimowe styczniowe 

posiedzenia K.EKiPS i K.ROŚ odbędą się tydzień wcześniej, niż wynika z harmonogramu 

prac rady.  

Przewodnicząca RMiG Kórnik ogłosiła, że kolejna sesja zostanie zwołana na 29 stycznia 

2025 roku, godzinę 14:00. 

Złożono życzenia. 
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15. Zakończenie sesji: 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad przewodnicząca Anna Maria Andrzejewska 

zakończyła IX Sesję Rady Miasta i Gminy Kórnik. 

                   

       

   Przewodnicząca 

    Rady Miasta i Gminy Kórnik 

      /-/ Anna Maria Andrzejewska 

 

 

Protokołowała Helena Cyranik 


